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Το υπουργείο Εθνικής Άμυνας είναι διατεθειμένο να προχωρήσει στην απόδοση των
εκτάσεων  στρατοπέδων που δεν χρησιμοποιούνται στις τοπικές κοινωνίες. Μετά την
δήλωση Μπεγλίτη σε εκπροσώπους ΟΤΑ της Θράκης ανάλογη τοποθέτηση έκανε στην
Θεσσαλονίκη και ο κ.Ε.Βενιζέλος στη διάρκεια συνάντησης που είχε με δημάρχους και
εκπροσώπους Δήμων της Βορειοδυτικής Θεσσαλονίκης και τον μητροπολίτη
Σταυρουπόλεως-Νεαπόλεως Βαρνάβα.
«Μερικά στρατόπεδα μπορούν να δοθούν αμέσως, για άλλα χρειάζεται συνεννόηση με το
υπουργείο Οικονομικών κι αυτό που έχει σημασία είναι η τοπική αυτοδιοίκηση να έχει
ώριμες, ολοκληρωμένες προτάσεις και να είναι σε θέση να διαχειριστεί αυτή τη νέα
πρόκληση», τόνισε.Σημειώνεται ότι οργανωτής της εκδήλωσης ήταν  η Αναπτυξιακή
Εταιρεία Βορειοδυτικής Θεσσαλονίκης και ο πρόεδρος και δήμαρχός Νεάπολης Νάκης
Λαδόπουλος είπε ότι τα στρατόπεδα που δεν χρησιμοποιούνται είναι τέσσερα (Ζιάκα, Μ.
Αλεξάνδρου, Π. Μελά, Καρατάσιου) συνολικής έκτασης 1.500 στρεμμάτων και τόνισε ότι
είναι καιρός να γίνει πράξη μια εξαγγελία χρόνων, γιατί θα συμβάλει αποφασιστικά στην
αναβάθμιση της ποιότητας ζωής και στην ανάπτυξη της περιοχής  
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